
 
 
 
 
 
 
Initiativärende Samhällsutvecklingsnämnden 
 
 
 
Vi står inför vad som verkar bli ännu en varm och torr sommar. Under 2018 ordnade 
kommunen så att bönderna fick slå och låna kommunens mark för bete. Detta skedde vid 
några olika platser.  
 
Med anledning av ovanstående samt att detta i kombination med det väder vi nu upplever är 
det Moderaternas åsikt att kommunen även detta år bör erbjuda bönderna samma 
möjlighet.  
 
Detta bör hanteras omgående så att beredskap finns om torkan fortsätter. 
 
Knivsta 18 juni 2023 
 
 
Anna Holmqvist Boulonois 
  
 
 
 
 
 


